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Val av samhällsutvecklingsråd 2024  
Förslag till beslut 
I socialnämnd Sydväst 

Socialnämnden Sydväst utser bland nämndens ledamöter och ersättare Alfred Johansson 
(S) till ordförande, Annica Sjögren (V) till 1:e vice ordförande, Lena Olinder (M) till 2:e 
vice ordförande samt Elias Ytterbrink (MP), Lillemor Williamsson (D), Birgitta Jakosjin 
(L), Lena Ferm (SD), Lina Lindh (KD) och Mikael Jäverby (C) till ledamöter i 
samhällsutvecklingsrådet. 

Ärendet 
Den 24 februari 2021 inrättade socialnämnd Sydväst ett lokalt samhällsutvecklingsråd. 
Syftet med Samhällsutvecklingsrådet är att med en bred tvärsektoriell förankring skapa 
förutsättningar för att erfarenheter från medborgare, förvaltningar, myndigheter, 
organisationer i socialnämnd Sydväst tas tillvara för att utgöra ett stöd för strukturerade 
insatser i samhällsplaneringen och folkhälsoarbetet. Rådet ska särskilt fördjupa aspekter 
inom stadsutveckling, miljö och hållbarhet, folkhälsa, trygghet, demokrati och 
medborgardialog. Den 31 maj 2023 beslutade nämnden att delar att de arbetsuppgifter 
som Brottsförebygganderådet haft skulle föras över till samhällsutvecklingsrådet. Detta 
avsåg främst den fördjupade dialogen mellan nämnd och tjänstemän. 

Då nämnden är vald av fullmäktige på ettårig mandatperiod behöver val till nämndens råd 
ske varje nytt år.  

Presidiet har haft dialog med gruppledarna för respektive parti och föreslår att följande 
representanter från nämnden väljs: 

 Alfred Johansson (S) 
 Annica Sjögren (V) 
 Lena Olinder (M) 
 Elias Ytterbrink (MP) 
 Lillemor Williamsson (D) 
 Birgitta Jakosjin (L) 
 Lena Ferm (SD) 
 Lina Lindh (KD) 
 Mikael Jäverby (C) 
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Bedömning ur ekonomisk dimension 
Förslaget innebär inga kostnader utöver vad som ingår i ordinarie arbetsuppgifter för 
tjänstepersoner och politikers uppdrag. Förslaget gäller främst arvodering för politikernas 
mötestid och arbetstid för tjänstepersoner. Arbetstiden är inom ram för befintliga tjänster. 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Valet till samhällsutvecklingsrådet har ingen påverkan på den ekologiska dimensionen. 
Samhällsutvecklingsrådet som forum har dock frågor rörande miljö och hållbarhet på 
agendan och rådet ska enligt sin arbetsordning verka aktivt för att beakta de tre 
hållbarhetsaspekterna ekonomi, social och ekologisk hållbarhet inom 
förvaltningens område. 

Bedömning ur social dimension 
Förvaltningen bedömer att förslaget bidrar till nämndens möjligheter att få en samlad 
kunskap om lokala förhållanden och kan bidra till att skapa förutsättningar för 
demokratisk delaktighet och inflytande i nämndens verksamhet. 

 

Bilagor 
1. Arbetsordning för samhällsutvecklingsrådet 
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Avdelningschef 

 

Annika Ljungh 

Förvaltningsdirektör 

 


